
Data przyjęcia protokołu: 29.05.2025 r.

ROP.0002.3.2025

PROJEKT 

PROTOKÓŁ NR XIII/25

XIII SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2024-2029

Z DNIA 27 MARCA 2025 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-
087 Zielonki).  Sesji  przewodniczył  Przewodniczący Rady Gminy Zielonki  Tadeusz Łysek,  protokół
sporządziła inspektor Beata Przybycień. W obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności
są załącznikami do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto 27 marca 2025 o godz. 9:00, zakoń-
czono o godz. 11:42 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

1. Otwarcie XIII sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący T. Łysek powitał wszystkich przybyłych na obrady sesji, następnie stwierdził kworum i
prawomocność do podejmowania uchwał i  otworzył XIII sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2024-
2029. Poinformował,  że przyszli  z życzeniami świątecznymi pracownicy i  podopieczni  Środowisko-
wego Domu Samopomocy w Woli Zachariaszowskiej.

2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący T. Łysek odczytał proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie XIII sesji Rady Gminy Zielonki.

2. Ustalenie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu XII sesji zwyczajnej.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2025 rok;

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

3) wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki;

4)  trybu udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  placówek wychowania  przedszkolnego i  szkół  podsta-
wowych prowadzonych na terenie gminy Zielonki oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania
i wykorzystania dotacji;

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania
nauczycieli  zatrudnionych w przedszkolach i  szkołach podstawowych, dla których organem prowa-
dzącym jest gmina Zielonki.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący  T.  Łysek zapytał,  czy  są  uwagi  do  porządku  obrad.  Wobec  braku  uwag,
poinformował, że w ślad za złożoną rezygnacją Przewodniczącego Komisji Kultury, Sportu i Spraw
Regulaminowych  z  pełnienia  funkcji,  zgodnie  z  regulaminem i  statutem gminy  Zielonki,  przyjęcie
rezygnacji wymaga zgody i akceptacji rady. W związku z tym zawnioskował o poszerzenie porządku
obrad w punkcie 5. „Podjęcie uchwał” o projekt uchwały „w sprawie przyjęcia rezygnacji i odwołanie
z  funkcji  Przewodniczącego  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Regulaminowych”  -  jako  ostatniego
w kolejności  tj.  nr  6.  Wobec  braku  innych  uwag,  przewodniczący  T.  Łysek zarządził  głosowanie
wniosku.
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Głosowano w sprawie:

Wniosek przewodniczącego T. Łyska o poszerzenie porządku obrad w punkcie 5. „Podjęcie uchwał”
o projekt uchwały "w sprawie przyjęcia rezygnacji  i  odwołanie z funkcji  Przewodniczącego Komisji
Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych" - jako ostatniego w kolejności tj. nr 6

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad z przyjętą zmianą
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Porządek obrad został zmieniony. 

Zmieniony porządek obrad przedstawiał się w sposób następujący:

1. Otwarcie XIII sesji Rady Gminy Zielonki.

2. Ustalenie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu XII sesji zwyczajnej.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2025 rok;

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

3) wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki;

4)  trybu udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  placówek wychowania  przedszkolnego i  szkół  podsta-
wowych prowadzonych na terenie gminy Zielonki oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania
i wykorzystania dotacji;

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania
nauczycieli  zatrudnionych w przedszkolach i  szkołach podstawowych, dla których organem prowa-
dzącym jest gmina Zielonki;

6) przyjęcia rezygnacji i odwołanie z funkcji Przewodniczącego Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regu-
laminowych.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.
Ad 3. Przyjęcie protokołu XII sesji zwyczajnej.

Przewodniczący T. Łysek zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XII sesji. 

Radna A. Sieńko poprosiła o uzupełnienie protokołu o jej wypowiedzi o godz. 10:52, 11:35, 11:37,
11:41, 12:37, 12:39, które zostały pominięte i nieuwzględnione w protokole. Przewodniczący T. Łysek
powiedział, że biuro rady przeanalizuje wniosek radnej i protokół będzie przyjmowany na kolejnej sesji
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Rady Gminy Zielonki.

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okre-
su międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Budżetowej K. Olawski - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 25.03.

2.  Przewodniczący  Komisji  Infrastruktury  Liniowej  K.  Gaweł –  sprawozdanie  z  posiedzenia  w dn.
26.03.

3. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i  Odpadów  K. Krzyworzeka – spra-
wozdanie  z  posiedzenia  w  dn.  24.03. Wiceprzewodniczący  P.  Ścigalski zapytał,  czy  w  protokole
zostało zawarte głosowanie za utrzymaniem obecnego systemu zagospodarowania odpadami, w któ-
rym  brał  udział.  Przewodniczący  K.  Krzyworzeka powiedział,  że  musi  przeanalizować  nagranie
posiedzenia  i  przebieg  głosowania  radnych,  ponieważ  odbiegało  ono  w  swej  formule  od  stan-
dardowych głosowań komisji i ma duże wątpliwości, czy doszło formalnie do podjęcia rozstrzygnięcia,
ponieważ  nie  ogłosił  wyników  tego  głosowania.  Wynikła  dyskusja  radnych  nad  przebiegiem
głosowania,  radni  uczestniczący  w  komisji  mieli  różne  opinie  co  do  głosowania.  Przewodniczący
T. Łysek podsumował, że radni prowadzą dyskusję nad technicznym aspektem nie mającym wpływu
na  wyniki  pracy  Komisji  dla  mieszkańców.  Radna  M.  Romańska-Zagórska zapytała,  czy  zapadły
decyzje co do zwiększenia częstotliwości badania wody. Przewodniczący K. Krzyworzeka powiedział,
że wójt z prezesem PUK-u analizują kwestie ewentualnego zwiększenia częstotliwości badań wody
ponad standardy wymagane przez sanepid.

4. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 21.03.
Radna A. Sieńko zapytała czy na posiedzeniu była poruszana kwestia parku wiejskiego w Zielonkach,
który ma powstać ze szkołą.  Przewodnicząca M. Listoś odpowiedziała, że nie było dyskusji na ten
temat.

5. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 28.02. 

6. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej M. Romańska-Zagórska - sprawozdanie z po-
siedzenia w dn. 24.03.

7. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji D. Dragosz - sprawozdanie z posiedzenia w dn.
17.03.

Protokoły  z  posiedzeń komisji  dostępne są na stronie internetowej  Biuletynu Informacji  Publicznej
Urzędu Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:

Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2025 rok;

P  rzewodniczący T. Łysek  : pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  
1głos  „wstrzymujący  się”. Skarbnik  A.  Adamczuk omówiła  kolejno  dwa  projekty  uchwał;  zmianę
budżetu  z  autopoprawką  oraz  zmianę  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Zielonki.  Radna
R. Toft zapytała o zakup samochodu dla brygady gospodarczej oraz sprzętu do utrzymania czystości
i porządku w gminie za kwotę 350.000 zł, jaki dokładnie jest podział tych środków. Kierownik Referatu
Gospodarki Komunalnej  M. Fordymacka odpowiedziała, że planowana jest 6-osobowa brygadówka
z kiprem tj. możliwością zładowania przewożonych rzeczy, samochód oplandekowany z możliwością
przewożenia różnego rodzaju sprzętu, rzeczy, by nie uległy zalaniu. W zakresie doposażenia brygady
w sprzęt zaplanowano zamiatarkę, jak również drugi  pług do odśnieżania.  Radny K. Krzyworzeka
zapytał o zwiększenie planu wydatków na utrzymanie zieleni na terenach komunalnych z kwotą 20 tys.
zł i zwiększenie planu na finansowanie wydatków związanych z utrzymaniem obiektów sportowych.
Skarbnik  A.  Adamczuk powiedziała,  że są to środki  na utrzymanie terenów komunalnych głównie
koszenia  terenów  zielonych. Wiceprzewodniczący  P.  Podleśny podkreślił,  że  pomimo  deficytu
budżetowego, wójt zdecydował się przeznaczyć 2 mln zł na drogi gminne w ślad za wnioskami Komisji
Infrastruktury  Liniowej  i  wyraził  za  to  podziękowanie.  Wobec  wyczerpania  pytań,  przewodniczący
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T. Łysek, zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
AUTOPOPRAWKA zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2025 rok
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Anna Sieńko, Paweł 
Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Marta Romańska-Zagórska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad projektem uchwały z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2025 rok z AUTOPOPRAWKĄ
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XIII/9/2025)

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

P  rzewodniczący T. Łysek  : pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  
1głos  „wstrzymujący  się”. Skarbnik  A.  Adamczuk omówiła  projekt  uchwały  w  poprzednim ppkcie.
Wobec braku pytań, przewodniczący T. Łysek, zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XIII/10/2025)

3)  uchwała  w  sprawie  wyodrębnienia  w  budżecie  gminy  środków  stanowiących  fundusz
sołecki;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 gło-  
sów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Zastępca Wójta A. Kuźniarski omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań, przewodniczący T. Łysek, zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały.

Głosowano w sprawie:
wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XIII/11/2025)

4)  uchwała  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  placówek  wychowania
przedszkolnego i  szkół  podstawowych prowadzonych na terenie  gminy Zielonki  oraz  trybu
i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji;

P  rzewodniczący T. Łysek  :  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Oświaty i  Polityki  Społecznej -  5  
głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”. Dyrektor  Gminnego  Zespołu
Ekonomiczno-Administracyjnego  Szkół  A.  Soblik omówiła  projekt  uchwały.  Wobec  braku  pytań,
przewodniczący T. Łysek, zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały.

Głosowano w sprawie:

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego i szkół podstawowych
prowadzonych na terenie gminy Zielonki oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wyko-
rzystania dotacji

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (19) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz
Kostecki,  Ryszard  Krawczyk,  Bogusław  Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz
Łysek,  Marek Małek,  Krzysztof  Olawski,  Agata Radosz-Kwasek,  Marta Romańska-Zagórska,  Anna
Sieńko, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska

BRAK GŁOSU (2) Piotr Podleśny, Paweł Ścigalski

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XIII/12/2025)

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wyna-
gradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach podstawowych, dla których
organem prowadzącym jest gmina Zielonki;

P  rzewodniczący T. Łysek  :  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Oświaty i  Polityki  Społecznej -  5  
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Dyrektor GZEAS A. Soblik omówiła
projekt uchwały. Wobec braku pytań,  przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad podjęciem
uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania
nauczycieli  zatrudnionych w przedszkolach i  szkołach podstawowych, dla których organem prowa-
dzącym jest gmina Zielonki

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-
Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XIII/13/2025)
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6) uchwała w sprawie przyjęcia rezygnacji i odwołanie z funkcji Przewodniczącego Komisji 
Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych;

P  rzewodniczący T. Łysek   omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, zarządził głosowanie nad pro-
jektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia rezygnacji i odwołanie z funkcji Przewodniczącego Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regula-
minowych
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz Kostecki, Ryszard
Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, 
Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Dariusz Dragosz
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XIII/14/2025)

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący T. Łysek poinformował, że wójt uczestniczy w Forum Wójtów i Burmistrzów i zaw-
nioskował o przesłanie sprawozdania wójta z okresu międzysesyjnego radnym drogą mailową i za-
mieszczenie w protokole z sesji.

Głosowano w sprawie:
wniosek przewodniczącego T. Łyska o przesłanie sprawozdania wójta z okresu międzysesyjnego rad-
nym drogą mailową i zamieszczenie w protokole z sesji
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Katarzyna Harmata, Tomasz Kostecki, Ryszard
Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, 
Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Gaweł
Wniosek został przyjęty.

Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 28 lutego 2025 r. do 27 
marca 2025 r.

I. SPOTKANIA

1) 28 lutego br. odbyłem spotkanie z przedstawicielem firmy PlantiCo Zielonki sp. z o.o. 

2) 28 lutego br. uczestniczyłem w spotkaniu on-line z przedstawicielami Stowarzyszenia Metro-
polia Krakowska, z pracownikami Wydziału Chemii Uniwersytetu Jagiellońskiego oraz wójtami
z gminy Wielka Wieś i Michałowice. Podczas spotkania rozmawiano o pomiarach natężenia
hałasu  generowanego  przez  ruch  drogowy  od  północnej  obwodnicy  Krakowa  w  gminach
Zielonki,  Michałowice  i  Wielka  Wieś.  Celem pomiarów  jest  podjęcie  dyskusji  z  Generalną
Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad o potrzebie infrastruktury tłumiącej hałas.

3) 28 lutego br. uczestniczyłem w spotkaniu z Wojewodą Małopolskim Panem Krzysztofem Janem
Klęczarem.

4) 28 lutego br. uczestniczyłem w Jubileuszu 80-lecia istnienia jednej z najstarszych gazet w Pol-
sce „Dziennik Polski”.

5) 1 marca br. uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym OSP Zielonki.
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6) 2 marca br. odbyła się jubileuszowa 10. edycja Biegu Tropem Wilczym - wydarzenia upamięt-
niającego Żołnierzy Wyklętych. 

7) 4 i 20 marca br. wraz z Panią Beatą Lipień-Łysek Kierownikiem Referatu Budownictwa i Ur-
banistyki,  Panem  Piotrem  Zięciną  Kierownikiem  Referatu  Dróg  i  Komunikacji  oraz  projek-
tantami  z  Pracowni  Urbanistycznej  uczestniczyłem  w  spotkaniach  zorganizowanych  przez
Stowarzyszenie  Metropolia  Krakowska  z  udziałem  przedstawicieli  Wydziału  Planowania
Przestrzennego Urzędu Miasta Krakowa. Podczas spotkań dyskutowano na temat zagospo-
darowania terenów w rejonie przystanku kolejowego przy os. Piastów.

8) 4 marca br. odbyła się XXVIII edycja „Śledzika u Wójta”, podczas której wręczono Nagrody
Samorządowe Gminy Zielonki. 

9) 6  marca  br.  uczestniczyłem w  wydarzeniu  poświęconym bezpieczeństwu  żywnościowemu,
zorganizowanym przez Zarząd Zieleni Miejskiej w Krakowie. Podczas spotkania wraz z innymi
przedstawicielami gmin i instytucji podpisałem deklarację na rzecz bezpieczeństwa żywnościo-
wego Metropolii Krakowskiej. Deklaracja wskazuje kluczowe obszary do dalszych prac, takie
jak  zrównoważona  dystrybucja  żywności,  ograniczanie  jej  marnotrawstwa,  przeciwdziałanie
degradacji  środowiska  i  wspieranie  lokalnych  producentów.  To  ważny  krok  w  budowaniu
wspólnej  strategii,  który  otwiera  przestrzeń  do  rozmów  i  współpracy  na  rzecz  lepszej
przyszłości regionu.   

10) 6 marca br. spotkałem się z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich w Krakowie.

11) 7 marca br. spotkałem się z Wójtem Gminy Michałowice. Rozmawialiśmy o budowie ścieżki
pieszo-rowerowej na ul. Granicznej w Bibicach leżącej na styku gminy Zielonki i Michałowice. 

12) 7 marca br. spotkałem się z Dyrektorami szkół i przedszkoli z terenu gminy Zielonki.

13) 7 marca br. uczestniczyłem w zarządzie Gminnym OSP Zielonki.

14) 8 marca br. uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym OSP Owczary.

15) 10  marca  br.  wraz  z  Panem  Arnoldem  Kuźniarskim  Z-cą  Wójta  oraz  Panią  Małgorzatą
Fordymacką Kierownikiem Referatu Gospodarki  Komunalnej  odbyłem spotkanie z Wicepre-
zesem Zarządu RETENCJA.PL. Podczas spotkania omówiono współpracę w zakresie przygo-
towania dokumentacji ZIT w ramach zadania mała retencja na terenie gminy Zielonki.

16) 11  marca  br.  obchodzony  był  Dzień  Sołtysa.  W  tym  dniu  16-stu  małopolskich  sołtysów
otrzymało od marszałka Łukasza Smółki specjalne wyróżnienia za szczególne zaangażowanie
w pracę  na  rzecz  społeczności  lokalnych  oraz  ponadlokalne  działania  na  rzecz  środowisk
sołtysów. W gronie wyróżnionych znaleźli się sołtysi z naszej gminy. Sołtys sołectwa Grębynice
Adam Duliński  otrzymał  srebrną  Odznakę Honorową Województwa Małopolskiego  –  Krzyż
Mało-polski. Natomiast wśród sołtysów uhonorowanych dyplomami znalazł się sołtys sołectwa
Garlica Duchowna Artur Nogieć.

17) 11 i  18 marca br.  Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski  oraz Pan Damian Cywicki  informatyk
Urzędu Gminy Zielonki uczestniczyli  w spotkaniach zorganizowanych przez Stowarzyszenie
Metropolia Krakowska i Urząd Miasta i Gminy Niepołomice. Tematem spotkań było zarządzanie
danymi  w  gminie  celem  usprawnienia  działań  JST  oraz  tworzenia  realnych  korzyści  dla
mieszkańców.

18) 11 marca br. wraz z Panią Beatą Lipień-Łysek Kierownikiem Referatu Budownictwa i Urba-
nistyki  uczestniczyłem w spotkaniu  z  przedstawicielami  Zakładu  Wykonawstwa Sieci  Elek-
trycznych Kraków S.A. Podczas spotkania dyskutowano na temat sposobu zagospodarowania
działek nr 305/216 i 305/207 w m. Węgrzce w oparciu o przeznaczenie studium. 

19) 11 marca br. uczestniczyłem w spotkaniu gminnego Zarządu OSP RP.

20) 12 marca br. spotkałem się z Dyrektorem 5 Wojskowego Szpitala Klinicznego w Krakowie.

21) 12 marca br. przy Szkole Podstawowej w Bibicach miało miejsce uroczyste otwarcie nowo-
czesnej,  zadaszonej  hali  sportowej.  Inwestycja  została  zrealizowana dzięki  dofinansowaniu
w  wysokości  1  925  000  zł  z  programu  „Olimpia”,  wspierającego  rozwój  przyszkolnej
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infrastruktury  sportowej.  Całkowity  koszt  budowy  wyniósł  3  777  312,75  zł,  z  czego  wkład
własny gminy to 1 736 100 zł. 

22) 12 marca br. wraz z sołtysem sołectwa Owczary Panią Ewą Maj-Ślusarczyk i radą sołecką oraz
radnym  Panem  Ryszardem  Krawczykiem  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  mieszkańcami  ul.
Sosnowej  w  miejscowości  Owczary.  Tematem  spotkania  była  złożona  do  Urzędu  Gminy
Zielonki petycja mieszkańców dotycząca odstąpienia od asfaltowania brakującego odcinka ul.
Sosnowej w Owczarach. 

23) 13 marca br.  Z-ca Wójta  Pan Arnold  Kuźniarski  uczestniczył  w spotkaniu  on-line z  przed-
stawicielem  Zarządu  Stowarzyszenia  Metropolia  Krakowska.  Rozmowy  dotyczyły  stanu
przygotowania projektów ZIT gminy Zielonki.

24) 13 marca br. spotkałem się z członkami Koła Łowieckiego „Żubr”. Rozmawialiśmy o wsparciu
przy organizacji planowanego wydarzenia „Dzień Dziecka w Korzkwi”.

25) 14 marca br. w Skale miało miejsce podpisanie umów w ramach Rządowego Funduszu Roz-
woju Dróg na 2025 rok.  W ramach tego programu podpisałem umowę na dofinansowanie
rozbudowy  drogi  gminnej  K601584  w  miejscowości  Owczary  w  kwocie  2  249  404  zł.
Inwestycja  będzie  kontynuacją  trwającej  rozbudowy  prowadzonej  na  odcinku  Garlica
Duchowna – Garliczka – Owczary. Wsparcie z tego programu otrzymało również 13 gmin z te-
renu powiatu krakowskiego.

26) 14  marca  br.  wraz  z  Panią  Anną  Soblik  Dyrektorem  Gminnego  Zespołu  Ekonomiczno-
Administracyjnego Szkół w Zielonkach odbyłem spotkanie z Prezesem Związku Nauczyciel-
stwa Polskiego Oddziału Kraków–Powiat oraz Członkiem Zarządu ZNP Kraków-Powiat. 

27) 16 marca br. OSP Bibice zorganizowało drugą w tym roku Akcję Honorowego Krwiodawstwa.
Cykl wydarzeń objęty jest Honorowym Patronatem przez Wójta Gminy Zielonki.

28) 17  marca  br.  spotkałem się  z  Sekretarzem Województwa  Małopolskiego  oraz  Dyrektorem
Departamentu Rolnictwa i Rozwoju Obszarów Wiejskich UMWM. 

29) 18 marca br. spotkałem się z Przewodniczącym Rady Powiatu w Krakowie.

30) 18  marca  br.  spotkałem się  z  Kierownikiem rejonu  w  Regionalnym Zarządzie  Gospodarki
Wodnej w Krakowie.

31) 18  marca  br.  wraz  z  Panią  Anną  Soblik  Dyrektorem  Gminnego  Zespołu  Ekonomiczno-
Administracyjnego  Szkół  w  Zielonkach  i  dyrektorami  szkół  z  terenu  gminy  Zielonki
uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  Dyrektorem  Specjalistycznej  Poradni  Psychologiczno-
Pedagogicznej Powiatu Krakowskiego.

32) 18 marca br. spotkałem się z Dyrektorem Wydziału Infrastruktury Małopolskiego Urzędu Woje-
wódzkiego w Krakowie. 

33) 19 marca br. uczestniczyłem w Debacie Dziennika Polskiego pn. „Nasza cenna woda”.

34) 19 marca br. odbyło się spotkanie zarządu gminnego OSP Zielonki. 

35) 20 marca br.  przewodniczyłem Komisji  ds.  Środowiska,  Przestrzeni  i  Mobilności  Stowarzy-
szenia  Metropolia  Krakowska.  Podczas  spotkania  omówiono m.in.  założenia  akcji  edu-info
w  zakresie  adaptacji  do  zmian  klimatu  oraz  efektywnej  gospodarki  odpadami,  propozycję
uchwały dot. kontynuowania współpracy w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych
oraz  podsumowano  projekt  INTERLACE  (09.2020  –  02.2025).  Dodatkowo  przedstawiono
informację o zawieszeniu prac nad aktualizacją Planu działania w zakresie gospodarki przes-
trzennej,  metodykę badań komunikacji  aglomeracyjnej w kontekście zasad finansowania od
2026 roku oraz dostępność pieszą do transportu publicznego w gminach.

36) 21 marca br. wraz Panem Piotrem Zięciną Kierownikiem Referatu Dróg i Komunikacji odbyłem
spotkanie  z  sołtysem sołectwa Trojanowice Panem Krzysztofem Gawłem i  projektantami  z
firmy  Prosta  Projekt.  Rozmawialiśmy  o  konieczności  zastosowania  retencji  wód  płynących
rowem  tzw.  Strugą  w  Trojanowicach.  Projekt  modernizacji  rowu  opracowuje  firma  Prosta
Projekt w ramach ZRID-u drogi Trojanowice - Zielonki. 
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37) 20 marca br. wraz z Panem Arnoldem Kuźniarskim Z-cą Wójta oraz Panią Małgorzatą Fordy-
macką Kierownikiem Referatu Gospodarki Komunalnej odbyłem spotkanie z zespołem Tech-
nical  Monitor  Komisji  Europejskiej  wizytującym  w  gminie  Zielonki  miejsca  montażu
innowacyjnych czujników systemu wczesnego ostrzegania przed powodzią FLOPRES. Montaż
czujników odbył się w dniach 24-26.02.2025 r. na potokach Bibiczanka i Garliczka w ramach
realizowanego w gminie Zielonki pilotażowego projektu finansowanego z unijnego programu
LIFE pn. FLOPRES: Flash Flood Prediction and Prevention System (System Przewidywania i
Zapobiegania Powodziom Błyskawicznym).  W spotkaniu uczestniczyli  także przedstawiciele
Małopolskiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. oraz przedstawiciele firmy GOSPACE LABS
s.r.o. ze Słowacji odpowiedzialni za montaż czujników.

38) 22 marca br. w hali sportowej w Zielonkach odbył się koncert wiosenny Zespołów Pieśni i Tań-
ca Gminy Zielonki „Folkove” oraz „Czerwone Korale”.

39) 23 marca br. uczestniczyłem w zebraniu wiejskim sołectwa Przybysławice.

40) 25 marca br. uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia
Metropolia  Krakowska.  Tematem  spotkania  było  m.in.  zaprezentowanie  postępu  prac  nad
Strategią ZIT 2021-2027, prezentacja uchwały w sprawie współpracy w zakresie zagospoda-
rowania  odpadów  komunalnych  oraz  informacja  nt.  metodyki  badań  komunikacji  aglome-
racyjnej, w kontekście zasad finansowania od 2026 roku.

41) 26  marca  br.  wraz  z  Panem  Piotrem  Zięciną  Kierownikiem  Referatu  Dróg  i  Komunikacji
uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorem Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Kra-
kowie. Podczas spotkania dyskutowano na temat zgody na prowadzenie prac na rzece przy ul.
Bankowej w Zielonkach, w związku ze stwierdzonym siedliskiem bobra europejskiego.

42) 26-27 marca br.  odbywa się sesja szkoleniowa Forum Wójtów, Burmistrzów i  Prezydentów
Małopolski w Bukowinie Tatrzańskiej.

II. INWESTYCJE

1) 21  marca  br.  podpisałem  umowę  na  realizację  zadania  „Rozbudowa  drogi  gminnej
K601584 w miejscowości  Owczary”  z  wyłonioną w przetargu firmą Handlowo-Usługową
„WANTA”.  Gmina  Zielonki  w  ramach  Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Dróg  otrzymała
dofinansowanie  w  wysokości  2  249  404  zł  na  realizację  ww.  inwestycji,  która  jest
kontynuacją trwającej rozbudowy prowadzonej na odcinku Garlica Duchowna – Garliczka –
Owczary. 

2) 12  marca  br.  Gmina  złożyła  dwa  wnioski  do  Urzędu  Marszałkowskiego  Województwa
Małopolskiego  o  udzielenie  pomocy  finansowej  w  ramach  działania  „Małopolskie  OSP
2025” na:

- zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Zielonki, kwota wniosko-
wana o dotację 50 000 zł;

- prace budowlano-remontowe w remizie OSP Węgrzce, kwota wnioskowana o dotację - 35
250 zł; 

3) 26 marca br. Gmina złożyła wniosek do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Małopol-
skiego o udzielenie pomocy finansowej w ramach działania: Kurs KPP dla 13 druhów z
OSP Bibice, Owczary, Bosutów, Trojanowice i Zielonki oraz 3 zestawy AED dla OSP Troja-
nowice, Owczary i Wola Zachariaszowska, kwota wnioskowana o dotację 16 000 zł.

4) Gmina otrzymała dotację  w wysokości  216 000 zł  na "Wykonanie  dokumentacji  geolo-
giczno-inżynierskiej  w ramach zadania  pn.  „Zabezpieczenie  osuwiska nr  70031 wraz  z
odbudową zniszczonych elementów Kompleksu sportowo-rekreacyjnego, działki  nr  94/4,
94/2 w m. Brzozówka, gmina Zielonki”. Środki są przyznane z rezerwy celowej budżetu
państwa na wniosek Wojewody Małopolskiego. Szacowany koszt całości opracowań to 270
000 zł.

III. ZARZĄDZENIA
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1) ZARZĄDZENIE NR 54/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LUTEGO 2025 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025

2) ZARZĄDZENIE NR 55/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LUTEGO 2025 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2025 rok

3) ZARZĄDZENIE NR 56/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LUTEGO 2025 ROKU
w  sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
Zielonki  na  rok  2025,  zmiany  planu  finansowego Urzędu Gminy  Zielonki  na  rok  2025,
w związku z Zarządzeniem Nr 55/2025 Wójta Gminy Zielonki z dnia 28 lutego 2025 roku

4) ZARZĄDZENIE NR 57/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LUTEGO 2025 ROKU
w  sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
Zielonki na rok 2025 w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy

5) ZARZĄDZENIE NR 58/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 MARCA 2025 ROKU
w sprawie określenia zasad wprowadzania aktualizowania, przeglądania, usuwania oraz
zarządzania danymi w aplikacji mobilnej mMieszkaniec.

6) ZARZĄDZENIE NR 59/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 MARCA 2025 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025

7) ZARZĄDZENIE NR 60/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 MARCA 2025 ROKU
w  sprawie  warunków  sprzedaży  nieruchomości  komunalnej  Gminy  Zielonki,  położonej
w obrębie Węgrzce, gmina Zielonki

8) ZARZĄDZENIE NR 61/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 MARCA 2025 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2025 rok

9)  ZARZĄDZENIE NR 63/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 MARCA 2025 ROKU
w  sprawie  udzielenia  dotacji  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Węgrzcach  na  realizację
zadania publicznego

10) ZARZĄDZENIE NR 64/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 MARCA 2025 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025

11) ZARZĄDZENIE NR 65/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 MARCA 2025 ROKU
w sprawie ustanowienia Koordynatora Gminnego ds. informatyki w wyborach Prezydenta
Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 18 maja 2025 roku

12) ZARZĄDZENIE NR 66/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 MARCA 2025 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025

13) ZARZĄDZENIE NR 67/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 MARCA 2025 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025

14) ZARZĄDZENIE NR 68/2025 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 MARCA 2025 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Radny  T.  Kostecki odniósł  się  do  treści  uzasadnienia  przegłosowanego  projektu  uchwały  w  jego
sprawie, iż nie rezygnuje z członkostwa w Komisji Kultury, tylko z jej prowadzenia.  Przewodniczący
T. Łysek potwierdził,  że przedmiotowa uchwała następuje zmiana polegająca na tym, że przewod-
niczącym Komisji nie jest jest już radny T. Kostecki, tylko jest jednym z członków tej Komisji.  Radny
B.  Król zabrał  głos  w sprawie  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  w  marcu  br.  zakwestionował  treść
protokołu, że nie odzwierciedla przebiegu całej dyskusji na posiedzeniu. Odniósł się do planu kolej-
nego  posiedzenia  komisji  z  analizą  wykorzystania  środków  sołeckich,  czy  uzyskania  środków
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finansowych przez sołectwa. W jego opinii jest to wybieganiem poza kompetencje komisji, chyba że
rada gminy przyjmie wniosek rozszerzający plan kontroli komisji. Przewodniczący T. Łysek stwierdził,
że należałoby rozróżnić pojęcia kontroli od analizy.  Radna R. Toft zwróciła uwagę, że projekt proto-
kołu uzgadniany był  z  radnymi obecnymi na posiedzeniu i  nikt  nie  zakwestionował  jego zapisów.
Podkreśliła, że protokół nie jest stenogramem obrad, co do części z wnioskami radnego B. Króla zapis
jest  bardzo  dokładny.  Podsumowała,  że  jeśli  intencje  odebrała  odmiennie,  jest  otwarta  na  jego
uzupełnienie po przesłaniu jej tych informacji.  Radca pr. P. Złotnik powiedział, że w kwestii zmian,
sprostowania  protokołu  wypowie  się  osobno,  gdy  uzyska  wystarczające  dane.  Odnośnie  kwestii
podejmowania przez Komisję Rewizyjną czynności kontrolnych to kwestie uregulowane są § 5 Regu-
laminu Pracy Komisji Rewizyjnej, w którym przepis prawa stanowi, że podstawą działalności Komisji
Rewizyjnej jest roczny plan pracy przyjęty przez radę. Zgodnie z ust. 2 komisja jest uprawniona do
podejmowania  w  razie  potrzeby  działań  kontrolnych  nie  objętych  planem  rocznym,  po  przyjęciu
wniosku przez Radę. Zatem komisja uzależniona jest od wytycznych udzielonych przez radę. W spra-
wach objętych rocznym planem pracy, komisja działa bez żadnych dodatkowych upoważnień. Radna
R. Toft zwróciła uwagę na uzasadnienie zajmowania się tym tematem przez komisję. Zgodnie z regu-
laminem, komisja ma rolę inicjującą i opiniującą, stąd zbiera informacje dla celów wsparcia Komisji
Rewizyjnej  Rady Gminy Zielonki.  Komisja działa zgodnie z planem pracy,  który został  przez radę
gminy przyjęty jednogłośnie.  W planie jest  mowa o analizach,  wydatkowaniu środków na zadania
własne i zlecone gminie, więc nie była to kontrola, tylko analiza żeby wspomóc zarówno wójta, jak i ra-
dę, która będzie głosować na kwotami przeznaczonymi na zimowe utrzymanie dróg. Podkreśliła, że
analiza  nie  miała  na  celu  kontroli.  Kontrolę  komisja  wykonywała  w poprzedniej  kadencji,  zgodnie
z  procedurami  i  zgodnie  z  prawem.  Jeśli  zapis  dot.  analizy  wydatkowania  środków  na  wybrane
zadania  własne  i  zlecone  jest  bezprzedmiotowy,  to  przy  wsparciu  prawniczym,  uchwałę  będzie
należało  zmienić,  wówczas  komisja  rewizyjna  zaproponuje  inne  konkretne  tematy  z  możliwością
analizy  danych.  Radny  B.  Król powiedział,  że  analiza  jest  elementem  kontroli  w  ścisłym  ujęciu,
formalnie głosował za przyjęciem planu komisji, ale plan nie jest doprecyzowany i może należałoby go
doprecyzować Radny  K.  Olawski zwrócił  uwagę,  że  oprócz  komisji  rewizyjnej,  rada  gminy  ma
określone  uprawnienia  kontrolne,  ale  nie  może  kontrolować  materii  w  sposób  nieograniczony.
Przewodniczący T. Łysek zwrócił się do radcy pr. o określenie różnicy pomiędzy kontrolą, a analizą
w kontekście zapisów regulaminu rady. Dodał, że komisja rewizyjna będzie brała udział w szkoleniu
w kwietniu i będzie okazja wyjaśnienia wątpliwości poruszane na sesji.  Radna M. Żylska zdemen-
towała wypowiedź radnego B. Króla, że komisja rewizyjna na najbliższym posiedzeniu miałaby się
zajmować  kontrolą.  Wiceprzewodnicząca  M.  Listoś powiedziała,  że  w  mas  mediach pojawiła  się
informacja dotycząca likwidacji DPS-u w Owczarach. Zapytała, czy wójt dysponuje informacjami w tym
zakresie,  ponieważ  sprawa  dotyczy  prawie  100  osób  tam  zamieszkujących.  Zastępca  Wójta  A.
Kuźniarski powiedział, że zna informacje medialne oraz otrzymał też informację w tym zakresie od
Dyrektora  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Owczarach.  Informacja  dotyczyła  liczby  miejsc,  jakimi
dysponuje DPS tj. 99, a aktualnie przebywa tam 95 pensjonariuszy, przy czym spoza terenu Powiatu
Krakowskiego przebywają 72 osoby, a pozostałe z terenu Powiatu Krakowskiego. Do tych danych
odnosiły się kierunkowe decyzje Komisji Zdrowia i Zarządu Powiatu, o czym słyszał na wczorajszej
Sesji  Rady  Powiatu.  Na  pytanie  radnego  P.  Goraja  o  los  DPS udzieliła  informacji  Pani  Starosta
Krakowski.  Radni  podkreślali,  że  sprawa  DPS nie  była  przedmiotem porządku  obrad  sesji,  tylko
dyskusją  u  punkcie  poświęconym  wolnym  głosom  i  komunikatom  radnych.  W  wypowiedziach
Członków Zarządu wybrzmiała informacja o zamiarze wygaszenia działalności DPS, rada powiatu na
ten temat  nie głosowała.  W opinii  zastępcy wójta,  zgodnie z  procedurą przed złożeniem wniosku
Zarządu  Powiatu,  powinna  się  wypowiedzieć  na  ten  temat  rada  powiatu  i  złożyć  wniosek  do
Wojewody,  który  najprawdopodobniej  ma  decydujący  i  ostateczny  głos  w  sprawie  ewentualnej
likwidacji  jednostki,  jako  że  jest  to  zadanie  zlecone  wykonywane  przez  powiat.  Zastępca  Wójta
przypomniał o tragicznym wypadku sprzed miesiąca na terenie DPS-u i w jego opinii na kanwie tego
wypadku odbyła się dyskusja wśród radnych, gdyż akt miał on miejsce wśród pensjonariuszy, którzy
nie pochodzili z terenu Powiatu Krakowskiego. Przypuszczał, że radni zastanawiali się dlaczego DPS
udostępniany i finansowany jest dla osób spoza powiatu. Podczas gdy decyzja o umieszczeniu osoby
która jest do niego kierowana, nie jest związana z miejscem jej zamieszkania, bowiem rodzina wybiera

11



miejsce.  Jeśli  osoba kandydująca spełnia  warunki  umieszczenia  w DPSie jest  wydawana decyzja
o umieszczeniu  w domu opieki.  Radni  dyskutowali  na sesji  o  losie  osób tam przebywających na
wypadek likwidacji DPS-u, że powiat musi znaleźć miejsce alternatywnego pobytu, jak również kadra
pracowników  również  miałaby  obietnicę  zatrudnienia  w  innych  ośrodkach  na  terenie  powiatu.
Podsumował, że nie posiada informacji, czy zarząd powiatu złożył wniosek do wojewody o wygaszenie
działalności DPSu, natomiast urząd gminy nie posiada innej korespondencji w tej sprawie. Z informacji
i rozmów z radnymi powiatowymi P. J. Raźnym i M. Zielińskim wynika, że ma się odbyć na ten temat
dyskusja, zbierane są informacje merytoryczne i analizy ekonomiczne dotyczące kosztów utrzymania
DPS-ów na terenie Powiatu krakowskiego, których jest cztery: w Owczarach, Czernej, Więckowicach i
Batowicach. W Czernej DPS jest prywatny. Zastępca Wójta zakładał scenariusz, że zarząd powiatu
skompletuje w najbliższym czasie pełne dane i analiz ekonomiczne, po czym podda temat pod analizę
i dyskusję radnym powiatu krakowskiego. Ci z kolei będą mieli możliwość zapoznania się z materiałem
i wypowiedzenia się w temacie i ewentualnie zajęcie stanowiska podejmując uchwałę. I w ślad za tym
zarząd podejmie dalsze kroki w kierunku ewentualnego złożenia wniosku do wojewody o zamiarze
wygaszenia  lub  też  nie.  Radny  K.  Olawski powiedział,  że  spotkał  się  z  informacją  w  mediach
społecznościowych, iż radni powiatu zostali poinformowani o rozpoczęciu procedury likwidacji Domu
Pomocy Społecznej w Owczarach i chęci sprzedaży nieruchomości.  Zastępca Wójta dodał, że miała
miejsce dyskusja o alternatywnym sposobie zagospodarowania budynku, natomiast o jego sprzedaży
nie  słyszał.  W  jego  opinii  powiat  poszukuje  lokalu  np.  na  potrzeby  Poradni  Psychologiczno-
Pedagogicznej w Nowej Hucie, która obsługuje teren gminy. Padła również propozycja przeniesienia
w  to  miejsce  Domu  Dziecka  prowadzonego  przez  powiat  zlokalizowanego  w  Przybysławicach.
Stwierdził,  że  aktualnie  w  samorządzie  powiatowym ma miejsce  dyskusja  na  temat  reorganizacji
działalności poszczególnych DPS-ów na jego terenie. Przykładowo w DPS-ie w Batowicach prowa-
dzona jest usługa opieki wytchnieniowej w całości refundowana przez Narodowy Fundusz Zdrowia,
którą  powiat  chciałby  rozszerzać.  Prowadzone  są  również  rozważania  nad  ewentualnymi  przesu-
nięciami kompetencji pomiędzy poszczególnymi czteroma DPS-ami. W związku ze sporą liczbą miejsc
nieobsadzonych,  zarząd  powiatu  mógłby  chcieć  je  bardziej  racjonalnie  zagospodarować,  a  wolne
miejsca  zagospodarować  na  inny  cel.  Radny  R.  Krawczyk potwierdził  informacje  zastępcy  wójta
i zasugerował rozmowy z pozostałymi radnymi powiatowymi z terenu gminy Zielonki. Rzeczywiście
w  porządku  obrad  sesji  rady  powiatu  nie  było  uchwał  w  sprawie  DPS-u.  Radny  T.  Kostecki
zadeklarował chęć uczestniczenia w spotkaniu z udziałem radnych powiatowych.  Radny K. Olawski
sprostował  swoją  poprzednią  wypowiedź  dot.  sprzedaży  nieruchomości  iż  radni  zostali  powiatowi
poinformowani o rozpoczęciu procedury likwidacji  Domu Pomocy Społecznej w Owczarach i  chęci
sprzedaży nieruchomości Zakola Wisły w Czernichowie”. Radna A. Sieńko zwróciła uwagę na kwestię
obsługi programu esesji.pl, poprosiła o możliwość wprowadzenia zmian technicznych, ponieważ gdy
prowadzona  jest  dyskusja,  radni  zgłoszeni  w  kolejności  do  zabrania  głosu  nie  mają  możliwości
włączenia funkcji  ad vocem, czyli  włączenia się do bieżącej dyskusji  bez utraty miejsca w kolejce
oczekujących na zabranie głosu, co powoduje powracanie do tematu po wypowiedziach radnych już
w  innych  tematach.  Następnie  radna  odniosła  się  do  tematu  DPS-u,  podkreśliła,  że  ważną  jest
dyskusja dotycząca istnienia tej potrzebnej jednostki. Zasugerowała, by Rada Gminy Zielonki wyraziła
opinię w tej sprawie. Zwróciła uwagę na zwiększającą się liczbę osób z problemami i dysfunkcjami
psychicznymi.  W  dalszej  kolejności  radna  zawnioskowała  o  udzielenie  informacji  dotyczącej
pozyskania środków na budowę parku za szkołą w Zielonkach, na jakim etapie jest złożony wniosek
o dofinansowanie oraz jakie  posiada gmina obecnie  możliwości  na pozyskanie  środków z  innych
programów na budowę parku za szkołą w Zielonkach. W szczególności zwróciła się o informacje nt.
aktualnych programów finansowych i inwestycji tego typu na poziomie gminy, powiatu, województwa
oraz  krajowym,  jak  również  możliwości  uzyskania  dofinansowania  ze  środków unijnych,  funduszy
ekologicznych  oraz  innych  dostępnych  źródeł.  Celem inwestycji  jest  stworzenie  miejsca  rekreacji,
odpoczynku  dla  uczniów,  przedszkola  oraz  mieszkańców  Zielonek.  W  opinii  radnej  w  tej  części
sołectwa Zielonki,  jak  i  gminy  występuje  konieczność  zapewnienia  przestrzeni  zielonej,  nie  może
gmina doprowadzić do tzw. betonozy. Radna poprosiła u udzielenie informacji w formie elektronicznej,
bądź pisemnej. Radny K. Olawski przyznał rację w sprawie zabierania głosu ad vocem, że odnosi się
do bieżącej dyskusji i w konsekwencji traci się miejsce w kolejce oczekujących, ale zmianę musiałby
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wprowadzić w programie esesja.pl producent oprogramowania, to nie jest kwestia zmian na poziomie
gminy  przez  informatyka.  Radna     M.  Romańska-Zagórska   przyznała,  że  jeżeli  byłaby  możliwość
zmiany w programie esesji, to również przychyla się do tej prośby. Następnie radna zapytała na jakim
etapie jest realizacja wniosku utworzenia ścieżki pieszo-rowerowej na ulicy Granicznej w Bibicach.
Aktualnie jest wstępne porozumienie gminy Zielonki z gminą Michałowice z racji terenu na granicy
gmin. Na jakim etapie jest ewentualny plan utworzenia tej ścieżki. Nadal chcąc przejść tamtędy brnie
się  w  błocie,  więc  ważny  jest  to  temat  dla  mieszkańców.  Kolejna  sprawa  dotyczy  ulicy  Zagaje
w  Bibicach  przy  Cmentarzu  Cholerycznym,  którą  bardzo  często  spacerują  mieszkańcy  i  proble-
matyczne jest przejście przy osiedlu, gdyż rozciągnięty jest tam drut, chcąc przejść na drugą stronę
trzeba przejść na ulicę Leśną, gdzie jest teren prywatny. Dodatkowo kilka miesięcy temu odcinek ulicy
Zagaje od zakrętu w kierunku ulicy Leśnej był w ogóle nieprzejezdny, ze względu na błoto i kałuże,
mieszkańcy zrobili  więc wąską ścieżkę po terenie prywatnym tj.  pastwisku. Radna zawnioskowała
o utworzenie bezpiecznego przejścia dla mieszkańców w tamtym miejscu. Kolejnym tematem była
ulica Jagodowa w Bibicach, bardzo wąska bez chodnika, na której po zmierzchu występuje totalny
mrok i jest bardzo niebezpiecznie się tamtędy poruszać dla pieszych, dodatkowo jeżdżą rozpędzone
samochody. Radna zawnioskowała o zwrócenie uwagi na ten problem i oświetlenie ulicy w zakresie,
jakim jest to możliwe.  Wiceprzewodnicząca M. Listoś stwierdziła, że bardzo ważne są to tematy dla
mieszkańców i zwróciła się do Radnej o poruszenie ich również na Komisji Infrastruktury Liniowej,
właściwej  w  tym  zakresie.  Wnioski  zostały  odnotowane.  Radny  K.  Gaweł zasugerował  wspólnie
zastanowić  się  z  sołtysem  Bibic,  czy  dysponuje  środkami  finansowymi  w  sołeckim  budżecie  na
realizacje wnioskowanych spraw i uzgodnić to w porozumieniu z mieszkańcami na Zebraniu Wiejskim
Bibic.  Radna  M.  Romańska-Zagórska powiedziała,  na  najbliższym  zebraniu  wiejskim  poruszy  te
tematy, a w ślad za rozmowami z mieszkańcami zgłasza zapotrzebowanie tych inicjatyw i korzysta
z  prawa  zgłaszania  ich  na  sesji  w  punkcie  sprawy  bieżące  i  wolne  wnioski  radnych.  Radny
K. Krzyworzeka poinformował, że 5.04 br. Sołectwo Zielonki wraz z KGW Zielonki będą organizować
sprzątanie Zielonek,  na które zaprasza,  szczegóły znajdują się na plakatach i  Facebooku.  Radna
A.  Sieńko podziękowała  przedmówcy  za  przekazanie  informacji  dot.  sołectwa,  dodała,  że  radny
z ramienia Rady Sołeckiej koordynuje to wydarzenie przy współpracy z KGW.  Wiceprzewodniczący
P. Ścigalski zapytał, czy gmina jest w trakcie, czy dopiero będzie podejmować działania związane
z pozimowym czyszczeniem chodników i ulic. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że czynności
będą realizowane w miesiącu kwietniu. Radny A. Baran zaprosił do ogólnopolskiego przedsięwzięcia
„Aktywne miasta”, którego jest koordynatorem, liczy na zainteresowanie akcją jak największej liczby
mieszkańców, zachęcał do pobrania aplikacji, celem aktywnego spędzania wolnego czasu, integracji
i  nauki  zdrowego trybu życia.  Radny D.  Dragosz  zapytał  w kontekście rozpoczętego  remontu  ul.
Krakowskie Przedmieście w Zielonkach od ronda w stronę centrum, gdzie zostały ustawione słupki od
ulicy Bursztynowy Szlak w stronę końca Zielonek, czy udało się porozumieć z zarządcą dróg, by nie
odpuścił remontu centrum Zielonek i czy jest szansa, żeby tą drogę zrobić w ciągłości, czy nadal nie
ma  szans  porozumienia  się  w  tym  zakresie.  Kierownik  Referatu  Dróg  i  Komunikacji  P.  Zięcina
powiedział,  że  odbyło  się  spotkanie  Wójta  z  Panią  Dyrektor  w  Zarządzie  Dróg  Wojewódzkich.
Realizowany zakres robót jest bez centrum Zielonek, ponieważ jest dotowany z programu Polski Ład
i w tym zakresie nie ma możliwości wprowadzenia jakichkolwiek zmian. Wyznaczone odcinki będą
realizowane  w  ramach  tego  zadania,  natomiast  jest  obietnica  Pani  Dyrektor,  że  cała  droga
wojewódzka na odcinku, który w przyszłości będzie przekazany do innego zarządcy, być może do
gminy  Zielonki  po  wybudowaniu  Zachodniej  Obwodnicy  Zielonek  będzie  zmodernizowana,  ale  na
pewno nie nastąpi  to w roku bieżącym.  Radna A. Sieńko powiedziała,  że od ponad roku czekają
mieszkańcy, którzy oddali część swojej posesji pod poszerzenie chodnika w stronę ulicy na Rzyczyska
przy drodze 794 i chcieliby rozebrać swoje ogrodzenie i postawić nowe. Zwróciła uwagę, że jest to
kwestia zrobienia skrawka chodnika,  takiego bezpiecznika,  ponieważ jest  tam bardzo wąsko,  idąc
w pojedynkę trzeba iść bokiem, tak bardzo jest niebezpiecznie. Zaapelowała, żeby jeszcze w tym roku
porozumieć i wykonać ten krótki odcinek. Kierownik P. Zięcina powiedział, że w tym temacie podjęta
uchwała rady w sprawie finansowania i przejęcia go od Województwa Małopolskiego - z uzyskanych
przez niego informacji - została pozytywnie zaopiniowana przez zarząd, ale porozumienie jeszcze do
urzędu nie dotarło. To zadanie będzie realizowane przez gminę, ale nie w oparciu o tego wykonawcę
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i tą modernizację, którą jest realizowana w chwili obecnej. Radny T. Kostecki zwrócił się z prośbą do
wiceprzewodniczącej    M. Listoś, sołtysa Węgrzc w temacie chodnika na ulicy A9 w Węgrzcach, który
miał być wykonany w roku bieżącym, ponieważ pojawiły się propozycje zmian tj. rozbicia projektu na
dwa lata. Poinformował, że chciałby zapoznać się z korespondencją, która dotarła do urzędu, poprosił
panią Sołtys Węgrzc, by jeszcze nie uwalniała środków sołeckich, które miały tutaj mieć udział w tym
projekcie. Poprosił o czas na rozwój wydarzeń, chciałby rozmawiać i spowodować, by projekt został
wykonany  jeszcze  w  tym  roku.  Wiceprzewodnicząca  M.  Listoś powiedziała,  że  było  to  tematem
wczorajszej Komisji Infrastruktury Liniowej i będzie przedmiotem kolejnej tj. wszystkie 4 IS-y na terenie
naszej Gminy, w tym dot. chodnika. Odnośnie środków będących w dyspozycji sołectwa i sołtysa w
porozumieniu  z  radą,  w  kwestii  wykonalności  budżetu  na  razie  nie  ma  innych  planów  co  do
zagospodarowania tych środków. Na Komisji Infrastruktury będzie analizowane porozumienie między
Gminą i Powiatem na współfinansowanie zadań i zostanie podjęta uchwała rady, natomiast nie ma
jeszcze tego porozumienia.  Radny B. Król zabrał głos w sprawie Domu Pomocy Społecznej w Ow-
czarach.  Oczekuje  zdecydowanej  reakcji  w  ustaleniu  bieżącej  sytuacji.  Powiedział,  że  wojewoda
finansuje opiekę niezależnie od faktu, czy pensjonariusz pochodzi z Powiatu Krakowskiego, czy jest
z  końca  kraju.  Gminy  również  finansują  domy  pomocy  i  przeznaczają  znaczne  środki  finansowe
w ramach pomocy  społecznej.  Zwrócił  uwagę,  że  DPS znajduje  się  na  atrakcyjnym terenie  kilku
hektarów ziemi.  Nie chciałby, aby nieruchomość została sprzedana. Dodał, że w ramach obowiązków
współdziałania  organów,  Zarząd  Powiatu  powinien  współdziałać  z  Gminą  Zielonki  w  tak  ważnej
sprawie, ponieważ placówka znajduje się na jej terenie. Wyraził oczekiwanie by Pani Starosta, jako
Przewodnicząca Zarządu Powiatu spotkała się z radnymi gminy Zielonki i wyjaśniła strategię działania
w zakresie dwóch domów pomocy społecznej w Owczarach i Batowicach. Radni powiatowi powinni
sprawę pilotować i zobowiązać panią starostę do przyjazdu w tak kluczowej sprawie i zobaczenia jak
rozległym terenem dysponuje.  Według  jego  wiedzy,  tereny  przedwojennego premiera  Eugeniusza
Kwiatkowskiego zostały wywłaszczone na cele DPS-u. Jeśli działalność zostanie wygaszona, może
się okazać, że będzie trzeba majątek zwracać. Na zakończenie skwitował, że jeżeli samorząd powiatu
chce przekazać gminie ten teren, to gmina bardzo poważnie rozważy przejęcie całego terenu. Radna
A. Sieńko podkreśliła, że wszyscy są zgodni co do wspólnego stanowiska i wyrażenia opinii, aby ten
teren nie został sprzedany.  Wiceprzewodnicząca M. Listoś zasugerowała przedmówczyni nieformu-
łowania opinii w imieniu wszystkich radnych, każdy ma prawo do swojego zdania i radni indywidualnie
wyrażają  swoje  opinie.  Radna  M.  Romańska-Zagórska przyznała,  że  temat  jest  ważny,  zarazem
delikatny i nie należy formułować zbyt daleko idących wniosków przed poznaniem faktów, bo na tym
etapie  wydaje  się,  że  są  to  insynuacje.  Wiceprzewodnicząca M.  Listoś podsumowała,  że  pytania
radnych wynikają z pojawiających się informacji  w mass mediach i  chęci  poznania faktów.  Radny
K. Olawski zaprosił na wykład 11.04 br. prof. Andrzeja Urbanika, szefa radiologii Collegium Medicum
Uniwersytetu  Jagiellońskiego.  Przewodniczący  T.  Łysek poinformował,  że  w  sobotę  29.03  br.
organizowana jest „Biała Sobota” Wojskowego Szpitala Klinicznego w Krakowie, będzie to okazja dla
mieszkańców do skorzystania z lekarzy specjalistów oraz z wykonania badań lekarskich w Węgrzcach
na ul. Fortecznej. Następnie zaprosił na Gminny Przegląd Pucheroków w dn. 13.04 br. w Bibicach. 
W dalszej kolejności przedstawił komunikaty:
1)  wójt  do  końca  marca  br.  przedłoży  radnym sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  za  rok  2024,
komisje będą go analizować w ramach swoich kompetencji, szczególne uprawnienia w tym zakresie
posiada Komisja Rewizyjna;
2) do końca kwietnia br. radni są zobligowani do złożenia przewodniczącemu rady rocznych oświad-
czeń majątkowych;
3) 25.04 br. odbędzie się szkolenie z Planu Ogólnego Gminy o godz. 9:00 na sali konferencyjnej UG, 
4) zgodnie z harmonogramem kolejna sesja odbędzie się 24.04 br. 
Radna M. Romańska-Zagórska zgłosiła, że nie będzie mogła tego dnia uczestniczyć w szkoleniu ze
względu  na  obowiązki  zawodowe  i  zapytała,  czy  szkolenie  będzie  nagrane,  by  móc  później  go
odtworzyć.  Zastępca Wójta A.  Kuźniarski powiedział,  że urząd zwrócił  się  do urzędu skarbowego
o  instrukcję  wypełniania  oświadczenia  majątkowego,  celem  interpretacji  i  sposobu  wypełniania
poszczególnych  punktów  tego  formularza.  Zwrócił  się  z  prośbą  o  zapoznanie  się  z  tą  instrukcją
i zaleceniami i  dostosowanie zapisów do swojej sytuacji.  Radca pr. P. Złotnik odniósł się sposobu
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zgłaszania się radnych do głosu z wykorzystywaniem funkcji „ad vocem”, iż zgodnie z regulaminem
rady taki głos jest odpowiedzią na głos poprzedzający. Uprawnienie do udzielenia głosu radnemu poza
kolejnością  jest  uprawnieniem  prowadzącego  obrady,  stąd  może  takiego  głosu  poza  kolejnością
udzielić. Jeżeli z jakichś powodów uzna, że nie udzieli np. dlatego, że jest długa kolejka mówców,
a ktoś nie zabrał jeszcze głosu, to dobrze byłoby, żeby mógł zabrać głos w innym czasie. Prowadzący
obrady oczywiście może też uznać, że takiego prawa nie udzieli. Radny D. Dragosz poinformował, że
iż otrzymał informację od radnego powiatowego pana Jarosława Raźnego, iż radni z okręgu gminy
będą apelować do starosty o wycofanie się z planu likwidacji DPS-u w Owczarach.  Przewodniczący
T. Łysek złożył mieszkańcom, gościom i zebranym życzenia z okazji świąt wielkanocnych.
Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad  przewodniczący T.  Łysek podziękował  wszystkim za
udział  w posiedzeniu i zamknął XIII sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2024-2029. Na
tym protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;

4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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